

TABLE OF CONTENTS

目 录

Construction of Diploid Photoperiod-Sensitive Male Sterile Lines and Restorer Lines by Anthers and Unfertilized Ovary Culture Techniques

(利用花药和未受精子房培养技术创建二倍体光温敏雄性核不育系与恢复系)

L. Q. TONG, W. WANG, Z. J. SONG, X. H. ZHANG, Y. C. HE, Y. H. LIU, D. T. CAI.....281

Enrichment and Distribution of Cd Elements in Soil-Rice Plant System

(Cd 元素在土壤-水稻系统中的富集和分布)

D. X. CUI, Y. P. LIU.....288

Analysis of Pyrazosulfuron-Ethyl+ Mefenacet 75% WP by HPLC

(75%吡嘧·苯噻酰可湿性粉剂高效液相色谱分析)

S. Q. DAI, K. MA, D. H. NI, Q. SUN.....295

Soil Salinity, Nutrients and Winter Wheat Yields of Coastal Saline Soil under the Condition of Salt-Controlled Fertilizer Management Model

(控盐施肥对滨海中度盐渍土壤盐分、养分及冬小麦产量的影响)

X. Y. SHANG, P. ZHAO, L. F. WU, F. P. SONG, Y. H. LOU, H. WANG, Y. P. ZHUGE.....301

Effects of Different Kinds of Synergistic Urea on the Yield and Nitrogen Use Efficiency of Sweet Corn

(不同新型增效尿素对甜玉米产量及氮素利用率的影响)

D. W. CHEN, Y. JIANG, W. L. ZHOU, D. C. SHEN, J. H. AO, Y. HUANG, Z. R. HUANG, Q. W. LI.....310